

## 「甜心四圍尋」條款及細則

- 1. 推廣期為 2025 年 11 月 14 日至 2026 年 1 月 4 日晚上 9 時 (包括首尾兩日) 或換完即止。
- 2. 唯太古城中心 LIVE+會員可參與本活動。顧客可下載 TAIKOO+流動應用程式並登記成為 LIVE+會員。
- 3. 推廣期内,LIVE+會員於同日在太古城中心指定位置找到兩位聖誕甜心,並掃描相關二維碼(即完成「甜心四圍尋」任 務乙次),及追蹤太古城中心 Instagram (@cityplazahk) ,即可換領「熊仔笑笑糖」糖衣掛飾盲袋乙份。
  - 換領地點:太古城中心 2/F 中橋
  - 換領日期及時間: 2025 年 11 月 14 日至 2026 年 1 月 4 日 (星期一至五 12pm 9pm; 星期六、日及公眾假期: 11am 9pm) 或換完即止
  - 換領有效期:完成任務當日至翌日晚上9時(於1月4日完成挑戰的參加者必需於1月4日晚上9時前完成換領)
- 4. 指定聖誕甜心位置:
  - 聖誕薄荷糖 (太古城中心 G/F 近 GigaSports)
  - 橡皮豆豆 (太古城中心 G/F 近 IKEA)
  - 蟲蟲糖 (太古城中心 G/F 近 Decathlon)
- 5. 禮品款式將隨機派發,恕不提供選擇。會員必須即場檢查禮品,如發現有任何損毀情況,需即時進行更換,事後將不獲安排更換及其他賠償。
- 6. 所有禮品數量有限,每會員每日只限換領禮品乙次,先到先得,換完即止。
- 7. 除本推廣之條款及細則,本推廣同時受 LIVE+會員計畫條款及細則之約束。請參閱場內宣傳品或瀏覽 www.cityplaza.com。
- 8. 太古地產管理有限公司不會承擔換領者於使用禮品時可能造成的損失。
- 9. 太古地產管理有限公司有權隨時終止、更改或修訂各項換領活動而毋須事先通知。
- 10. 若有任何爭議,太古地產管理有限公司保留最終決定權。
- 11. 中文譯本與英文本意如有不合或爭議之處,應以英文之解釋為據。

## "Sweetie Hunt" - Terms and Conditions

- 1. The promotion period will run from 14 November 2025 to 4 January 2026, 9 pm (both dates inclusive) or while stocks last.
- 2. Only LIVE+ members are eligible to enjoy this activity. To qualify, shoppers must download the TAIKOO+ mobile app and register as a LIVE+ member.
- 3. During the promotion period, LIVE+ members can redeem one limited-edition "Jolly Bear" Blind Bag by collecting QR codes from any two designated character locations on the same day (i.e., completing the "Sweetie Hunt" mission once) and following Cityplaza on Instagram.
  - Redemption venue: Centre Bridge, 2/F Cityplaza
  - Redemption date and time: 14 November 2025 to 4 January 2026 (Mon Fri: 12 pm 9 pm; Sat, Sun and Public Holidays: 11 am 9 pm)
  - Gift validity: From the date of mission completion until 9 pm of the following day (member who completes the mission on 4 Jan must redeem the gift before 9 pm on 4 Jan).
- 4. Designated character locations:
  - Christmas Peppermints G/F, Cityplaza (near GigaSports)
  - Jelly Beanie G/F, Cityplaza (near IKEA)
  - Tinsel Tanglers G/F, Cityplaza (near Decathlon)
- 5. All gifts are distributed randomly. Members are responsible for checking the gift immediately and requesting a replacement if any damage is found. No replacement or compensation will be available afterwards.
- 6. Each member can only redeem one gift per day. All gifts are available on a first-come, first-served basis, while stocks last.
- 7. In addition to these Terms and Conditions, this promotion is subject to the LIVE+ Membership Programme Terms and Conditions. Please refer to the related in-mall marketing collaterals or visit www.cityplaza.com for more details.
- 8. Swire Properties Management Limited shall not be held accountable for any loss suffered during the usage of the gift(s).
- 9. Swire Properties Management Limited reserves the right to update and amend the Terms and Conditions at any time, without prior notice.
- $10. \ \ In the case of any dispute, Swire \ Properties \ Management \ Limited \ reserves \ the \ right \ of \ final \ decision.$
- 11. In the case of any inconsistency or discrepancy between the Chinese translation and the English version of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.